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Geachte heer Van den Bosch,  
  
  
 
Op 9 januari 2024 heeft u namens de SGP-fractie schriftelijke vragen gesteld betreffende de 
beslissing van de gemeente Sliedrecht om een AZC te realiseren op de hoek Kweldamweg-
Zwijnskade te Sliedrecht. In deze brief krijgt u van ons het antwoord op de door u gestelde vragen. 
 

1. Bent u als college op een transparante wijze meegenomen in het gehele traject wat tot 
nu toe gelopen is? Zijn er ook andere reële mogelijkheden aan bod geweest in de 
gesprekken met Sliedrecht? 

Antw: Ons college is niet betrokken geweest bij de afweging zelf maar wel geïnformeerd over de inzet 
van Sliedrecht en de uitkomst van de afweging van Sliedrecht. Met het college van de gemeente 
Sliedrecht zijn daarna verschillende gesprekken gevoerd. Uit het laatste gesprek bleek dat het 
afwegingskader dat de gemeente Sliedrecht gebruikt met name gebaseerd is op het behouden van 
ontwikkelperspectief voor Sliedrecht-Noord.  

2. Welke stappen zijn vanuit onze gemeente hierin genomen?  

Antw: Op meerdere niveaus (college, MT en ambtelijk) is overleg gevoerd met de gemeente 
Sliedrecht. Onze inzet, zorgen en onbegrip zijn tijdens deze gesprekken op tafel gelegd. Onze inzet is 
en blijft om met elkaar in gesprek te blijven.  

3. Heeft het COA ook met ons college hierover gesproken en zijn er afspraken 
/toezeggingen gedaan door het COA? 

Antw:  Er is een overleg geweest met COA over onze opgave en in dit overleg is ook de situatie 
rondom Sliedrecht besproken. Het COA heeft hierin haar positie toegelicht. Het COA beoordeelt 
feitelijk of de locatie geschikt is voor de voorziening. In principe is een gemeente aan zet om de 
locaties voor te leggen aan het COA. De bestuurlijke afwegingen voor een locatie liggen bij een 
gemeente en in dit geval dus bij de gemeente Sliedrecht. Er zijn door het COA geen toezeggingen 
naar ons college. 

4. De keuze voor de nu gekozen plaats, waar het AZC moet komen, is dit wat het COA 
betreft ook de enige juiste? 

Antw:. De bestuurlijke keuze om tot deze locatie te komen is gemaakt door het gemeentebestuur van 
Sliedrecht (zie ook vraag 3). De locatie is door het gemeentebestuur aangeboden aan het COA. Het 
COA heeft de locatie beoordeeld en vindt deze geschikt. In verdere gesprekken tussen COA en de 
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gemeente Sliedrecht is Hardinxveld-Giessendam niet betrokken. 

 

5. Hoe heeft het COA gereageerd, (indien ze dit gedaan hebben) op de beweringen op het 
gebied van veiligheid, praktisch, zorg en onderwijs en overige belangrijke redenen die 
ons college heeft aangegeven dat hier geen rekening mee gehouden is? 

Antw: Het COA wil meedenken over deze onderwerpen en is tevens deels verantwoordelijk voor deze 
onderwerpen. Een voorbeeld: het COA is verantwoordelijk voor de veiligheid op het terrein en de 
gemeente voor de veiligheid daar omheen. De uitwerking van deze onderwerpen en bijbehorende 
rolverdeling tussen COA en de gemeente Sliedrecht moet – voor zover bij ons bekend – nog 
plaatsvinden. Ook zullen we nog met de gemeente Sliedrecht spreken over aspecten die voor onze 
gemeente van belang zijn. 

6. Betekent deze beslissing dat de vergunning nog aangevraagd is in het oude jaar? Per 1 
januari is de omgevingswet van kracht geworden. Kunt u duiden wat dit voor mogelijke 
consequenties heeft voor de komst van het AZC?  

Antw: Volgens de gemeente Sliedrecht is er nog geen vergunning aangevraagd.  

7. Wat zijn de mogelijke vervolgstappen die u als college gaat zetten met betrekking tot 
deze locatiekeuze (juridisch, politiek, etc.)?'') 

 Antw: Vooruitlopend op de aanvraag heeft het college een brief met het haar zorgen gestuurd naar 
de gemeente Sliedrecht. Wij blijven het gesprek met de gemeente Sliedrecht voeren. Wanneer er 
duidelijkheid is over de juridische status zullen wij ons beraden op vervolgstappen. Uiteraard spant 
het college zich in om aangehaakt te blijven bij het proces dat Sliedrecht doorloopt om te komen tot 
realisatie. Daarnaast zal het college komende periode stappen zetten om te komen tot de realisatie 
van onze eigen opgave.  

 
 
We gaan er vanuit u en uw fractie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Mochten er nog 
vragen en/of opmerkingen zijn dan kunt u contact opnemen met de beleidsmedewerker 
Wonen, Keetie Langerak-van Rooijen van Team Ruimte of met Sjako Janse, coördinator ruimtelijke 
projecten/adviseur Leefomgeving. 
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